
Aldair: Spodziewam się pięknej wygranej
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Były obrońca Giallorossich, Aldair, udzielił wywiadu dla Sky Sport przed

spotkaniem z Atletico Madryt, w którym mówił o swoich przewidywaniach.

- Spodziewam się dobrego debiutu Romy, pięknej wygranej. Gramy w domu i tym

samym trzeba wykorzystać czynnik własnego boiska. Podoba mi się sposób gry Di

Francesco, jest jasnym, że Hiszpanie są przyzwyczajeni do Ligi Mistrzów, często

dochodzą do finału. Trzeba być uważnym, ale starać się wygrać, dlatego, że jest się

w domu. Widziałem Eusebio Di Francesco w meczu sparingowym przeciwko

Chapecoense, dziś wieczorem będzie bardzo podekscytowany. Mam nadzieję, że

może zadebiutować we właściwy sposób. Roma ma nowych i młodych graczy,

potrzeba czasu, aby przyswoić schematy trenera. Kierownictwo celuje bardziej w

przyszłość, ale mogą się spisać dobrze już w tym sezonie. Być może brakuje czegoś

z przodu, ale przybył Schick, mocny gracz, który potrzebuje czasu. Roma może być

konkurencyjna.
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